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[12-04-2020 09:59:55] LCH -BEE: ichen en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand

buiten deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[12-04-2020 09:59:55] heeft de groep “LCH - aangemaakt

[12-04-2020 09:59:55] heeft u toegevoegd

[12-04-2020 10:00:17] Makkelijker wellicht voor afstemming x 3. Tot 11.45

[12-04-2020 10:51:02 500 BEN Prima ik kan ook 11.45.

[12-04-2020 11:45:38] bel jij ons bijeen?[ Ed
[12-04-2020 11:46:11] Ik zit klaar

[12-04-2020 13:22:14] Ik vertelde net van de alternatief vanjE§Efdat vraagt om overheidsgarantie. Kan ik

dat in vertrouwen naar jullie sturen en vragen om met mij mee te kijken. Ik moet er om half 5 wat van vinden.

[12-04-2020 13:35:27] EB

[12-04-2020 13:40:45] Gestuurd 8

[12-04-2020 14:11:50] Reactie gestuurd. Alsje nog wil overleggen hoor ik dat graag.

[12-04-2020 14:26:24] Dank. Zie mijn vervolg punten.

[12-04-2020 14:47:29] [5.12¢] met antwoord.

[12-04-2020 15:23:04] Dank. Zie nog mijn mail reactie B
[12-04-2020 15:34:59] B e Cbm = m3 = kubieke meter (zie ook mail)

[14-04-2020 10:49:47] Dag - hoor net dat het kamerdebat ivm Pasen deze week op

donderdag plaatsvindt - dat komt goed uit met de cijferrapportage die voor woensdag 17 uur gepland staat. Ik

zal proberen om deze waar mogelijk uit te breiden met wat we kunnen toevoegen aan forecast. Vandaag dus

geen tussen-update

[14-04-2020 10:53:39] En - Vindje het prettig als en ik donderdag ook aanwezig zijn bij

Medig/Onemed bestuurdersoverleg in Bleiswijk?

[14-04-2020 11:46:23] Graag nog even bellen vandaag over cijfers. En prima als jullie erbij zijn.

[14-04-2020 14:32:39] Great news.[IEEbegint morgen bij LcH als

eel fin

[14-04-2020 14:42:07]
IE

[14-04-2020 15:01:16] Top!!

[16-04-2020 16:46:03] Dag

Morgenmiddag zou BCG beschikbaar zijn om naar de update van het vraagmodel te kijken
-

impact van lagere

patientencurve. We hebben op grond daarvan 2 scenarios te bespreken.
FYI: morgenmiddag 16 uur weer weekafsluiting. BEis daar ook weer bij en zal dan ook gebrieft worden over

Nieuwsuur,

Zoals altijd ben je zeer welkom daarbij!

[16-04-2020 17:49:36] Vraagje: de Telegraaf zit achter een verhaal aan over een verdwenen zending, schuld

LCH. Zegt julie dat wat?

[16-04-2020 17:52:40] En, heb minister voorgesteld een keertje in Bleiswijk te kijken en dan ook een

gesprek aldaar met jullie en mogelijk enkele andere sleutelpersonen van LCH te hebben. Vond hij een leuk idee.

Jullie ook?

[16-04-2020 17:53:20] Nee - ik check

[16-04-2020 17:53:47] Dank

[16-04-2020 17:57:37] Bij distributie en bij communicatie niets van bekend!

[16-04-2020 17:58:01] Kunnen we nog iets doen (dit soort dingen gaan altijd via communicatie)?

[16-04-2020 18:11:32] Zeker!

[16-04-2020 18:35:21] In Kamerdebat kwam GL met een mail van LCH waarin staat dat er voldoende is en

meer niet nodig is. Levert de vraag op: maar er moet toch ingekocht worden zonder rem. En zelfs de vraag,

kunnen al die berichten worden hersteld?! 1k wil dat laatste proberen te voorkomen. Kunnen jullie eens

Heel fijn! (J Goed gedaan -&
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meedenken hoe we dit zsm klein kunnen maken? Bijv een algemeen bericht, dat inkoop doorgaat....,

[16-04-2020 18:36:07] IEEJa pak ik op

[16-04-2020 18:44:50] Vraag in Kamer: wordt nasr kredietwaardigheid van bedrijven gekeken met wie jullie
zaken doen? Zo ja, hoe? Graag gelijk een antwoord £) sorry

[16-04-2020 18:45:49] EEAa altijd

[16-04-2020 18:46:01] Ik check even precies hoe

[16-04-2020 18:46:08] A@

[16-04-2020 18:52:33] Hier is een mailtje van, BB kun je dat nog terugvinden?

gesproken:
- credit check bij gerenommeerd gespecialiseerd bedrijf ( waar Mediq altijd mee werkt)

Maar daarnaast ook andere borgingen ingebouwd:
- zo min mogelijk prepayment
- veel bestaande relaties, samen met alle partijen in LCH een enorm netwerk

- tussenpartij in China die soms (ook voor kwaliteit) naar site gaat

[16-04-2020 18:54:10] En nu ook betreffende mail opnieuw aanje gestuurd

[16-04-2020 18:57:54] Credit bureau: Credit Device en Creditsafe

[16-04-2020 19:29:48] Dank voor snelle antwoord!

[16-04-2020 20:25:30] Ik had even een Raad van Toezicht overleg. Ik zie dat alle vragen goed
beantwoord zijn.

[16-04-2020 20:25:43] Ben wel benieuwd naar mail van G.L.

[17-04-2020 11:19:37] Ik kom naar Leusden. Is half4 oké?
[17-04-2020 11:58:18] Fijn! Iets eerder zou fijn zijn maar anders gaan we na de stand-up even

door!

[17-04-2020 12:10:01] Probeer er om 3 uur te zijn &

[17-04-2020 19:02:47] Ben benieuwd welke beeld we straks hebben als alle instellingen

aangesloten zijn! Hieronder volgt Philadelphia (VG):

Hallo super datjeme even appt. We hadden nog wat voorraad en distribueren de middelen nu vanuit

ons landelijk kantoor in Amersfoort door heel Nederland, dus vallend onder heel veel Roaz'n. En daar zit onze

vraag: kunnen wij 1x per week voor landelijk Philadelphia bestelling doen? En doen we dat dan via Roaz

Amersfoort? Of rechtstreeks via LHC. Hgr.

[17-04-2020 19:03:39] Kraamzorg ook aangehaakt, volgende week donderdag hebben we een

afspraak voor invoering van de 125 kraamzorgorganisaties. Met KNOV beginnen we maandag. (Verloskundigen)
[17-04-2020 19:17:02] Dank. Mooi.

[18-04-2020 07:49:05]

https://www.luchtvaartnieuws.nl/nieuws/categorie/2/airlines/kim-actief-binnen-alliantie-voor-levering-mondkapj

es?utm_source=dlvr.it&utm_medium=facebook

[18-04-2020 07:49:10] En dan deze ook nog

[18-04-2020 08:01:52] Hoe laat kunnen we even bellen Ik stel voor dat ik met

communicatie ‘het LCH verhaal’ maak dit wkd en dat dat morgenmiddag bij je is.

En dat we communicatie vragen hoe dit vanaf maandag positief naar buiten te brengen (VK uitnodigen,
Nieuwsuur item later deze week etc).

[18-04-2020 09:00:20] Nu even bellen? BE
[19-04-2020 11:05:56] Hi - toch leuk om ook dit soort dingen metje te delen:. Reflectie van

BEY (distributie) in onze team lead app groep J}. Het team is echt top.

Even een korte reflectie op de zondagochtend. Time flies mensen! Vandaag is het alweer 19 april. Eerste gesprek
was iets meer dan een maand geleden op 18 maart om 20.00 uur in Nijmegen. Er was een idee. Laten we kijken
of we iets kunnen betekenen.19 maart (dag dat Bruins een stapje terug deed) zaten we in Utrecht. 20 maart

gingen we naar Leusden en mochten we vanJEifli'kraken”. Nu een maand later staat er een organisatie met

een groep mensen die zijn ingestapt om iets goeds te doen voor Nederland. En waar nog steeds elke dag
kneiterhard wordt gewerkt. Van startup naar corporate in letterlijk dagen waarbij het soms wel eens flink botste

en kraakte. Maar altijd met een mentaliteit van knallen met zn allen, gas erop, geen gezeur! En het is gelukt! We
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hebben het toch samen gedaan mensen! Er komen nu dagelijks goede spullen binnen en deze gaan dagelijks
naar de haarvaten van onze gehele zorg. Gisteren een beetje chagrijnig over de media. Vandaag vooral trots op

ons allen. @Fijne zondag!

[19-04-2020 11:39:02] Dank. Leuk om te lezen!7k 8%

[19-04-2020 11:42:45] ik zag in de rapportage dat na de cijferbijstellingen er minder chirurgische
maskers zijn besteld dan we eerst dachten. Mijn verzoek is de orders weer flink op te hogen. Reden: ik vermoed

dat binnenkort veel meer mensen kapjes moeten gaan dragen. Daar moeten we op voorbereid zijn. We zien

omringende landen massaal aan het kopen slaan.

[19-04-2020 12:46:49] NB: Ik ben in contact hierover met LOT-C ( over andere dan zorgsectoren).
Ik heb hen om bevestiging gevraagd dat het voor deze sectoren gaat om chirurgische maskers. Dan kunnen we

nog maximaler gaan inkopen hierop, parallel aan de besluitvorming over belevering van deze niet-zorg sectoren

[19-04-2020 12:48:54] BE ll

[19-04-2020 13:43:06] - zojuist call afgerond met communicatie team. Zeer tevreden over

gedaan werk, regie en gezamenlijkheid die dit wkd is ontstaan.Jij hoort van[EEEZIN!
[19-04-2020 13:45:26] 2223 BEEEEI of aan dat het 2 x per week aanleveren van LCH cijfers (einde

middag dinsdag en vrijdag) perfect aansluit bij ritme en pakketjes info voor ministers.

Kunnen we hiertoe overgaan?

[19-04-2020 13:51:26] Morgenvroeg eerste ‘pro-actieve’ persmoment: landing eerste 747 met

LCH spullen. Bericht wordt vanuit KLM opgesteld ( samen met VWS gemaakt), en daarna breed verspreid. Mooi

begin van de kanteling van onze communicatie strategie naar pro-actief (eerst anderen laten vertellen).

Er zijn meerdere vragen vanuit TV media - morgenavond stelt het communicatie team voor waar we op in gaan

en wat er nog deze week op de rol staat.

[20-04-2020 08:27:05] Dag ben je akkoord dat we het rapportage ritme verleggen naar

dinsdag en vrijdag einde dag?
Zo niet, dan moeten we nu aan de slag met de rapportage voor vandaag.

[20-04-2020 08:37:00] LOT-C is bezig met inventarisatie van benodigde spullen voor

niet-zorgsectoren - wrsch Idd veel chirurgische maskers ( maar ook FFp2 , handschoenen, brillen).

We kunnen vandaag een order van 36 mio chirurgische maskers naar voren trekken (over 2 weken hier), zullen

we dat pro-actief alvast doen? Als er dan besloten wordt dat we ook niet-zorg moeten beleveren dan maken we

een snelle start

[20-04-2020 09:1 4:43 Ea graag alle orders flink omhoog nu. We moeten echt het aantal kapjes etc tot

grotere hoogte brengen en dat niet uitstellen.

[20-04-2020 09:16:28] Over het ritme van rapportages wil ik nog overleggen. Maar voor nu akkoord:

rapportage dinsdag. Liefst eerder op de middag dan. En svp met tenminste drie weken vooruit blik per week.

[20-04-2020 09:19:15] Vandaag wordt de Kamerbrief opgesteld. Daarin moet een stevige passage over

LHC. Inclusief een stukje over bericht ‘er is genoeg’. Ik eb EE 0evraao ook een alinea te maken over

wat het LHC is gebruikmakend van het stuk dat jullie in het weekend maakten.

[20-04-2020 11:18:03] Even opletten svp. Reactie naar hulptroepen is negatief. Svp omzetten naar wat

is nodig om het positief te maken JE
[20-04-2020 13:48:35] Goede certificaten .... kan eigenlijk niets creatievers verzinnen.

[20-04-2020 13:51:12] Snap ik. Zeg niet, nee. Maar zeg inderdaad graag goede certificaten en dan kunnen

we zaken doen . Kwestie van formuleren @)

[20-04-2020 14:02:26] ik kijk naar TK brief. Maar zie gee vragen aan ons. Of wel?

[22-04-2020 13:35:27] IEEE Stuk over LCH in kamerbrief rustig, vrijwel ongewijzigd overgenomen.

4H

a. Stand van zaken beschikbaarheid van beschermingsmiddelen
Het kabinet blijft alles op alles zetten om zoveel mogelijk persoonlijke beschermingsmiddelen beschikbaar te

krijgen voor de Nederlandse gezondheidszorg. In vorige Kamerbrieven heb ik u geinformeerd over de

verschillende sporen die hiervoor worden gevolgd: de inkoop van beschermingsmiddelen via het Landelijk
Consortium Hulpmiddelen (LCH), de productie van beschermingsmiddelen in Nederland en het hergebruiken van

beschermingsmiddelen.

Inkoop beschermingsmiddelen via het LCH



Het LCH heeft tot doel om, zonder winstoogmerk, schaarse persoonlijke beschermingsmiddelen in te kopen voor

de Nederlandse gezondheidszorg om daarmee te voorzien in de extra behoefte naar deze middelen als gevolg
van het Coronavirus.

Dit betekent dat zorginstellingen ook zelf nog schaarse beschermingsmiddelen kunnen inkopen via hun reguliere
kanalen. Dit past binnen de huidige afspraken, mits zorginstellingen de inkoop via hun eigen kanalen ook

betrekken bij wat zij daarenboven nog aanvragen bij de ROAZ in het kader van het verdeelmodel en dus niet

meer aanvragen dan ze nodig hebben. De schaarse hulpmiddelen moeten immers zo zorgvuldig mogelijk
worden verdeeld.

In de mondiale markt voor persoonlijke beschermingsmiddelen die behoorlijk gespannen is, zijn de reguliere
leveranciers op dit moment niet altijd voldoende in staat om voldoende middelen te leveren. De minister voor

MZS bepaalt welke producten het LCH centraal inkoopt en heeft bepaald dat LCH de producten aan

zorginstellingen uitlevert tegen pre-Corona tarieven. Dit om zorginstellingen in deze zware coronacrisis in staat

te stellen om hun medewerkers zo drempelloos mogelijk van veilige persoonlijke beschermingsmiddelen te

voorzien.

Het LCH is een open consortium, een privaat-publieke samenwerking waarin partijen belangeloos samenwerken

en hun kennis, expertise en infrastructuur op gebied van inkoop en distributie van persoonlijke

beschermingsmiddelen bundelen en delen. Naast de initiatiefnemers, de gezamenlijke inkooporganisatie van de

academische ziekenhuizen samen met het ministerie van VWS, hebben zich inmiddels andere organisaties

aangesloten. Het LCH werkt samen met grote professionele supply chain partners die hun distributie en

logistieke netwerken ter beschikking stellen om producten naar Nederland te krijgen (Skyteam/KLM) of om

binnen Nederland producten te distribueren naar alle zorginstellingen (OneMed/QRS en Mediq). Verder leveren

vele professionals uit onder andere zorginstellingen, adviesbureaus, defensie en overheidsinstanties een actieve

bijdrage aan het LCH en wordt het LCH gefaciliteerd door de branchevereniging FHI.

Het LCH heeft op dinsdag 21 april laten weten dat er meer dan 50 miljoen chirurgische maskers, meer dan 80

miljoen adembeschermingsmasker (FFP1, FFP2, FPP3), meer dan 50 miljoen jassen en schorten en ruim 120

miljoen handschoenen in bestelling staan. Dit is voor chirurgische maskers minder dan wat ik u vorige week

berichtte. Dit wordt verklaard doordat bestellingen in de diverse schakels in de complexe logistieke keten alsnog
kunnen afvallen. Het gaat dan bijvoorbeeld om producten die uiteindelijk minder of niet geleverd kunnen

worden of producten die kwalitatief niet goed genoeg zijn. Met betrekking tot de kwaliteit wordt op drie

momenten in het proces gecontroleerd, namelijk bij de fabrikant, in het warehouse in Azié en bij binnenkomst bij
het LCH via een onafhankelijk teststraat van het RIVM.

Via de speciaal opgezette luchtbrug met Azié komt nu vrijwel dagelijks een vliegtuig binnen met daarin

persoonlijke beschermingsmiddelen voor de Nederlandse zorg. Het LCH geeft aan dat er de komende week bijna

2,75 miljoen FFP2 maskers in Nederland aankomen, samen met nog eens 13 miljoen chirurgische maskers. Bij de

levering voor de komende dagen zitten meer dan 7 miljoen handschoenen en 1,8 miljoen isolatiejassen.

[22-04-2020 13:38:34] Dank voor jouw hulp/bijdrage
[22-04-2020 20:40:41] EEE3 -

morgen 14 uur werkoverleg met (15 uur cashflow overleg)

[22-04-2020 21:22:43] AEE

[23-04-2020 11:06:02] wordt ook aan de mantelzorg geleverd?

[23-04-2020 13:42:28] Ik ben 15 min later. Werd opgehouden bij VWS.

[23-04-2020 13:51:40] Nee, alleen instellingen (BtoB, geen BtoC).

[24-04-2020 17:39:48] Spreek zo minister. Weetjij hoelaat ongeveer de rapportage komt?

[24-04-2020 17:43:48] Nu

[24-04-2020 17:59:22] k@

[24-04-2020 21:55:38]

https://forumvoordemocratie.nl/actueel/voortdurend-tekort-aan-mondkapjes-in-nederland-onacceptabel

[24-04-2020 21:59:31] Dramatisch

[24-04-2020 22:02:52] Hoor graag [EEEEJof en wanneer we ons moeten voorbereiden op

beantwoording (of dat iemand hier een lijn gaat trekken dat we hier niet op gaan reageren)
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[24-04-2020 22:03:08] BEd BE

[24-04-2020 22:09:12] BEA Het is wel erg (politiek). We zouden niet aangegeven hebben welke

certificaten nodig zijn. Wat dachtje van CE. We zouden niet gevraagd hebben naar samples. Wat dachtje van 3

keer. Tja ....

[24-04-2020 22:19:17] ttps://eenvandaag.avrotros.nl

[24-04-2020 22:23:44] E 120

[24-04-2020 22:37:00] Martin top!

[25-04-2020 21:20:27] <bijgevoegd: 00000087-PHOTO-2020-04-25-21-20-27.jpg>

[25-04-2020 21:20:39] Martin dinsdag bij Jinek

[25-04-2020 21:20:54] De turn is ingezet

[25-04-2020 21:49:33] IEEE Martin en Hugo zijn heel blij met het LCHh

[25-04-2020 21:50:38] B BE J

[25-04-2020 21:50:53] IEEE Superfijn

[26-04-2020 12:09:11] IE

<bijgevoegd: 00000093-PHOTO-2020-04-26-12-09-10.jpg>

[26-04-2020 12:09:11] <bijgevoegd: 00000094-PHOTO-2020-04-26-12-09-10.jpg>

26-04-2020 12:

[26-04-2020 12:32:03] B

[26-04-2020 12:32:45]

5.4a

[26-04-2020 12:33:56] Kan ik BERLE zelf benaderen?
[26-04-2020 13:25:20] Ik heb niet meer dan dit.Ja benader hem maar. Dank.

[26-04-2020 17:12:35] BE Jassen beschikbaarheid zit op drie vlakken tegen: 1. Het volume is veel

groter dan gedacht, waardoor er meer vliegtuigen nodig zijn. 2. Als datum in de systemen staat Shanghai
aanleveren en deze werd in de voorspelling gezien als aanlevering Vianen. 3. De kwaliteit is onvoldoende nl. niet

PE gecoat.

[26-04-2020 18:32:27] Wat betekent dit voor de planning? En kwaliteit onvoldoende, betekent dat ‘niet

bruikbaar?

[26-04-2020 18:33:57]

verder en informerenje
[26-04-2020 18:39:03] Oké. Dat wacht ik dan af.

[27-04-2020 10:44:54] Dag net team lead call gehad. Even terugkoppeling op het signaal

gisteren over jassen.
- Deze week is het nog zeer krap met de jassen. Dit wkd zitten 250K jassen in de vluchten - 70K daarvan worden

door unvoldoende coating met schort uitgeleverd (biedt samen voldoende protectie)
- Voor de vervolgleveringen van jassen wordt het transport een enorme uitdaging. Gegeven de enorme (fysieke)
volumina van de jassen is een structurele alternatieve transportwijze nodig (boot/trein). Wordt dit wkd heel hard

aan gewerkt
Bericht voor minister/ het veld is dus dat jassen voorlopig krap blijven (niet vanwege sourcing maar vanwege
volume transport

[27-04-2020 10:48:36] Dat is geen goed bericht. Kan KLM niet meer vliegtuigen inzetten? Als er voldoende

vracht zou zijn was dat volgens KLM mogelijk.

[27-04-2020 10:52:33] Morgen verder.

In een vliegtuig kunnen niet alleen jassen ( te licht). Komt goed maar even goed opzetten en tot structurele flow

komen.

Daarnaast spreiding:
5.1.2a

[27-04-2020 11:01:04] <bijgevoegd: 00000107-PHOTO-2020-04-27-11-01-04.jpg>

[27-04-2020 11:01:55] LCH productie jassen! Deals voor 130 mio stuks rondgekomen dit

Het is een signaal - we bespreken het morgen ochtend in de team call
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weekend...

[27-04-2020 11:04:26]

[27-04-2020 11:04:26] E

1 truck for 1.2 million

[27-04-2020 11:06:13] Dit zijn KN95 maskers (RIVM getest op FFP2 fit en filtratie) reeds in

Brabant in gebruik. Vanaf nu wekelijkse aanvoer.

[27-04-2020 11:23:22] Dat is mooi nieuws! 2

[27-04-2020 12:09:13] Hadden jullie deze al gezien?

https://www.nrc.nl/nieuws/2020/04/26/dan-denk-je-toch-ik-heb-weer-een-vliegtuig-geregeld-a3997947

[27-04-2020 12:09:27]
5.1.2e

Super

[27-04-2020 13:51:46] App van kwaliteits controle Vianen:

Auping FFP2 masker scoort goed op PFE! (FFP3 niveau) FIT over het algemeen goed tot zeer goed.
Als Auping dit kwaliteitsniveau vol kan houden, hebben we een goede COVID-19 FFP2 te pakken...

[27-04-2020 14:00:21] Mooi! ck

[28-04-2020 07:14:34] <bijgevoegd: 00000117-PHOTO-2020-04-28-07-14-34.jpg>

[28-04-2020 07:15:00] Drukte bij warehouse Shanghai

[28-04-2020 12:20:27] J hebjij nog iets gedaan met de appjes die Hugo de Jonge van Baudet kreeg. En

leg jij nog contact met IEEE an VWS?

[28-04-2020 12:50:00] i Technische briefing Tweede Kamer is donderdag. Er wordt naar een moment

gezocht om de presentatie samen voor te bereiden.

[28-04-2020 14:15:58] B Me heb ik contact gehad. De stelligheid is aan de telefoon

gelukkig een stuk minder dan in de mail. Wij zulllen hem vandaag (opnieuw) van de juiste info voorzien. Het

beeld is bij zijn team overigens wel positief.

[28-04-2020 14:18:24] Fijn. Tk had het gevoel dat hij zelf niet goed was aangesloten.Jijhebt hem een

documentje beloofd?

[28-04-2020 14:18:33]
2

<bijgevoegd: 00000109-VIDEO-2020-04-27-11-04-26.mp4>

April 27 : 1 truck for 0.9 million , April 28,1 truck for 0.9 million, April 29:

[28-04-2020 14:20:02] Ook de is niet bekend bij ons JERE
noemde gisteren nog een mogelijke naam. Ik pak dat nog op.

[28-04-2020 14:20:45] Klopt. Stuur eind van de dag document. Jij krijgt van mij een afschrift.

[28-04-2020 15:02:14] 20 5.4a gize

[28-04-2020 15:05:01] Eind middag nog even met zn 3-en in een call spreken over ‘tekorten-verhaal thv

Tweede Kamer en anderen? JE

[28-04-2020 15:10:26] hoe laat ben je terug van Auping?

[28-04-2020 15:30:25] B

[28-04-2020 17:07:51] Zullen we om 17.45'bellen?

we zijn nog heeeel hard aan het werk met de cijferraportage. Is er om 17.45

[28-04-2020 17:15:11] 1k zit om 6 uur in een internationale call.BE
[28-04-2020 17:22:15]

Het bizarre artikel van Intrakoop is inmiddels off-line gehaald.
in principe zouden morgen 5 medewerkers van Intrakoop het LCH inkoop team komen versterken; dat hebben

we eind vorige week al afgesproken. Daar is nu rechtstreeks contact over vanuit LCH met Intrakoop (wrsch even

opschuiven tot dit issue opgelost is)

[28-04-2020 17:22:52] bel je ons bij elkaar zodra je klaar bent bij Tergooi?

[28-04-2020 17:34:40] Wat is Intrakoop?

[28-04-2020 17:35:12] Die inkooporganisatie die dat Skipr artikel publiceerde vanochtend

[28-04-2020 17:42:05] Zijn die zo goed ?dat we 5 mensen ? van inhuren?

[28-04-2020 21:34:17] Minister nu in Jinek oa over kapjes

[28-04-2020 21:34:33] En IC bedden ...

[28-04-2020 22:00:59] Nog eens een stevig gesprek met Intrakoop! &

[28-04-2020 22:01:09] Goed gedaan! Erg terughoudend, jammer dat er niet even gezegd kon

worden dat iedereen in de ouderenzorg nu gewoon kan bestellen.

[28-04-2020 22:02:02] Damage done inderdaad - is nu off line gehaald maar het zweefde al (iig



665271

bij Jinek) dus rectificatie vereist

[28-04-2020 22:02:37] Ja graag rectificatie

[28-04-2020 22:03:29] En Martin bleef goed overeind. 2

[28-04-2020 22:03:38] IEEE EE Zeker!

110:

buiten verzoek

buiten verzoek

[29-04-2020 15:20:52] en kijk svp naar de redenering die ik ook jullie net stuurde mbt tekort.

En kan BCG de (preventie)meervraag in de zorg tackelen? Zie eind van mijn mail.

[29-04-2020 20:01:42] <bijgevoegd: 00000148-VIDEO-2020-04-29-20-01-41.mp4>

[29-04-2020 21:58:09] Goede fit:)!

[29-04-2020 22:23:14] E EEE Zojuist de presentatie naar jullie opgestuurd. Suggesties zijn welkom.

Nog opleuken met een vliegtuig?

[29-04-2020 22:59:23] Zie reactie, li

[29-04-2020 23:00:03] [E <bijgevoegd: 00000152-PHOTO-2020-04-29-23-00-02.jpg>

[29-04-2020 23:00:19] Voor presentatie?? 3 ©)
[29-04-2020 23:07:12] E

[29-04-2020 23:07:26] Ha ha ha

[30-04-2020 09:00:27]

https://www.ad.nl/rotterdam/in-deze-loods-in-schiedam-liggen-miljoenen-mondkapjes-en-de-meeste-gaan-naar-
het-buitenland~af86fee0/

[30-04-2020 09:00:27] In technische briefing om 10:00 uur

[30-04-2020 09:01:02] E 2 Attentie. Komt vast zo in een vraag a D orde.

[30-04-2020 09:05:36]
71

Prima, geen probleem. We doen ook gewoon zaken met deze partij. We

hebben ook ingekocht bij deze partij. Een deel is niet goed genoeg bevonden voor de zorg.

[30-04-2020 10:01:48] voor morgen met [IEEE en [IEEvan LOT-C afgesproken in

Leusden om 12 uur. Kunjij zorgen dat zij aangemeld zijn?

[30-04-2020 10:07:18] Geregeld !

[30-04-2020 15:42:19] Martin.

[30-04-2020 15:42:42] In vertrouwen: dit stuurde ik net de minister [EE
[30-04-2020 15:45:13] IEEE <1:

[01-05-2020 07:39:29] <bijgevoegd: 00000165-PHOTO-2020-05-01-07-39-29.jpg>

[01-05-2020 07:39:29] <bijgevoegd: 00000166-PHOTO-2020-05-01-07-39-29.jpg>

[01-05-2020 07:40:33] Never a dull moment - we mochten fysio's die ons en masse belden niet

aansluiten, nu dit. Heb ET: Gr dat we de koepel nu gaan bellen om stappenplan te maken - 25000

fysio's, dat vergt grote inspanning

[01-05-2020 07:43:39] Tsja

[01-05-2020 07:44:53] <bijgevoegd: 00000169-PHOTO-2020-05-01-07-44-52.jpg>

[01-05-2020 07:44:53] Is lead vanEE:ri 5 min ligt al in Nederland. Zou morgen besloten

moeten worden vanwege Duitsland.....

Groet, Martin

[01-05-2020 07:46:56] EFA dit kreeg ik van/via minister. Kunnen jullie hier vanochtend naar kijken? Het

staat me bij datIIEEXESMMal eerder een partij aanbood? Klopt dat? EnJis gen vriendenprijs toch7EREY
[01-05-2020 18:46:14] Ik stuurde jullie net de cijfers die ik de minister stuurde. &

[01-05-2020 18:46:36] En ik krijg nog de rapportage?

[01-05-2020 18:53:09] Sorry had e-mail probleem - krijg je via [EXES)
[01-05-2020 20:27:27] %



[01-05-2020 23:21:30] buiten verzoek

buiten verzoek

[01-05-2020 23:21:54] buiten verzoek

[02-05-2020 07:49:27] E buiten verzoek

buiten verzoek

buiten verzoek

[02-05-2020 07:50:49] Wow super bericht. En terecht.

Succes met alles verder!

[02-05-2020 07:50:55] heeft de groep verlaten

[02-05-2020 07:50:55] U bent nu een beheerder

[06-05-2020 14:52:54] U hebt IEEEZE toegevoegd

[06-05-2020 14:53:14] U hebt het onderwerp gewijzigd naar “LCH -

5.1.2e

[07-05-2020 07:47:42] <bijgevoegd: 00000184-PHOTO-2020-05-07-07-47-41.jpg>

[07-05-2020 10:05:05] Vanmiddag is het Kamerdebat. Het VWS team staat klaar voor het snel leveren

van antwoorden. Maar het kan zijn dat jijzelf een antwoord hebt/moet hebben. Bijv als wordt ingegaan op watjij
in de briefing hebt gezegd. Dus svp bereikbaar blijven vanaf 2 uur vanmiddag. BAARN

[08-05-2020 18:00:42] 2 of BEEEZM Hoe laat krijg ik de rapportage?

[08-05-2020 18:04:43] E PA

Je krijgt hem nu van

[08-05-2020 18:11:30] [E

[11-05-2020 15:18:35] Begrijp ik het goed dat een kim vlucht vergeefs naar Singapore is geviogen? Dit

weekend had ik net kim opgepept om zich nog meer te gaan inzetten! €)En lukt het nog om deze week

handschoenen uit Maleisié te krijgen?
>

[11-05-2020 16:46:48] We zetten alles op alles om deze week nog handschoenen uit Maleisié te

krijgen. We hebben wel handschoenen voor de eerste noodpakketten.

[11-05-2020 16:48:29] Volgens mij hadden we wel alles in stelling staan, maar is er niet voor

niets gevlogen.

[11-05-2020 16:50:25] Inmiddels 400 miljoen chirurgisch extra in bestelling (dus 1 mrd grens

bereikt) eerste levering al mogelijk volgende week, maar gezien hoeveelheden kijken we naar boot. Prijs zakt

onder 40 cent.

[11-05-2020 17:33:49] B H BEE EXE We kopen nog wat handschoenen (4,5mkn) in Duitsland (11cent) en

5.1.2a

[14-05-2020 09:57:31] Als er deze week geen financieel overleg is, maar pas begin volgende week, dan

stel ik voor dat wij een afspraak maken eerste dagen komende week: bijpraten met jou en en gesprek over

Financién. Geef svp aan of dat ma of di is eventueel wo. Dan ga ik dat inplannen. J

[14-05-2020 10:00:41] 5.1.22 buiten verzoek

buiten verzoek

[14-05-2020 10:03:44] Jij komt wel vandaag?

[14-05-2020 10:04:11] BE buiten verzoek

[14-05-2020 10:06:06] Nee dan kom ik ook niet vandaag. Liefst ma of di een uur met jullie. Enbdan ook

overleg over Fin Wel graag even via tel paar puntjes bespreken.
4-05-2020 :04:36] IEE 512e buiten verzoek

5.1.2e

Buiten reikwijdte
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Buiten reikwijdte


